

# CROSS CHANNEL REGATTA

## NOTICES TO COMPETITORS

### NOTICE 5

#### Amendment 1:

For the remainder of the Regatta, the start sequence will be Group A, Group B, Group C and Group D. Notice 1 is rescinded. Insert as the first sentence into SI 9.3 the following "Groups will start in the order Group A, Group B, Group C, Group D."

#### Amendment 2:

Amend SI 30.1 as follows "A Skipper's Briefing will be held in RDYC at 11:00 20<sup>th</sup> July".

#### Amendment 3:

Amend SI 30.2 to read "The first warning signal is scheduled at 16:55."

#### Amendment 4:

Amend SI 35 to read "The starting line is between a staff on the committee boat displaying an orange flag and Castle Ledge Buoy 50° 19.97'N 003° 33.11'W".

### AVIS 5

#### Amendement 1 :

Pour le reste de la régata, la séquence de départ sera le groupe A, le groupe B, le groupe C et le groupe D. L'avis 1 est annulé. Insérer comme première phrase dans SI 9.3 la phrase suivante : « Les groupes commenceront dans l'ordre Groupe A, Groupe B, Groupe C, Groupe D ».

#### Amendement 2 :

Modifier le SI 30.1 comme suit : « Un briefing du capitaine aura lieu au RDYC à 11h00 le 20 juillet ».

#### Amendement 3 :

Modifier SI 30.2 pour lire « Le premier signal d'avertissement est prévu à 16 h 55. »

#### Amendement 4 :

Modifier le SI 35 pour lire « La ligne de départ se situe entre un bâton sur le bateau comité arborant un drapeau orange et la bouée Castle Ledge 50° 19.97'N 003° 33.11'W ».

C DAVIS

PRO

18 July 2024